



---

Fail : KPKT/BPK/19/9/4 Klt.4 (79)

Tarikh : 15 Mac 2015

## SIARAN MEDIA

### Masyarakat Diseru Bersama KPKT Untuk Meningkatkan Kesejahteraan Bandar

Ipoh, 15 Mac 2015 – Sesi *Townhall* Y.B. Menteri Kesejahteraan Bandar Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) bersama 500 orang Komuniti Bandaraya Ipoh diadakan di Dewan Komuniti 1Malaysia Chemor pada pagi ini.

2. Pendekatan oleh KPKT ini adalah usaha untuk menarik minat masyarakat bandar kepada pelaksanaan program-program pembangunan kesejahteraan bandar melalui sumbangan idea dan pandangan kreatif dalam mewujudkan persekitaran kehidupan yang selesa, mesra penduduk, ruang untuk berinteraksi dan perasaan "*sense of belonging*" kepada kawasan persekitaran mereka.

3. Ini juga memberi ruang kepada masyarakat untuk berganding bahu bersama Kerajaan ke arah usaha menambak baik kemudahan dan taraf hidup komuniti setempat dan meningkatkan lagi sistem penyampaian Kerajaan. Penyelesaian aduan dan permasalahan yang dikemukakan akan cuba dijawab oleh Ketua-ketua Jabatan dan Agensi yang turut hadir di sesi *Townhall* ini.

4. Menteri, Y.B. Datuk Abdul Rahman bin Dahlan berkata, "Komunikasi dua hala secara bersemuka ini memberikan ruang yang lebih terbuka kepada rakyat untuk memberikan idea dan melibatkan diri di dalam program-program pembangunan kesejahteraan bandar yang sedang dan akan dilaksanakan oleh KPKT."

5. Beliau juga menegaskan, "Program ini bertujuan untuk memastikan pelaksanaan program KPKT bersifat lebih inklusif dan efektif agar matlamat dan objektif kerajaan di dalam pembangunan kesejahteraan bandar terlaksana dan seterusnya memberikan impak positif kepada kehidupan masyarakat bandar di Malaysia" .

6. Program anjuran KPKT dengan kerjasama Majlis Bandaraya Ipoh ini yang menyasarkan wakil-wakil masyarakat di Bandaraya Ipoh yang merangkumi Pemimpin-pemimpin Tempatan, Pertubuhan Bukan Kerajaan (NGO) Setempat, Pemimpin Pelajar dan Belia serta komuniti tempatan.(rujuk lampiran)

7. Sesi *Townhall* pada pagi ini turut dihadiri oleh Dato' Seri Arpah Binti Abdul Razak, Ketua Setiausaha Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan, YB Datuk Haji Aminuddin Bin Md Hanafiah ADUN Hulu Kinta, YB Haji

Mohamad Ziad Bin Dato Mohamed Zainal Abidin ADUN Manjoi, YB Dato' Saarani Bin Mohamad Pengerusi Jawatankuasa Pembangunan Luar Bandar, Perladangan, Pertanian, Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan Merangkap ADUN Kota Tampan, YB Dato' Seri Ahmad Husni Bin Mohamad Hanadzlah Ahli Parlimen Tambun, pegawai kanan KPKT dan Kerajaan Negeri Perak serta pemimpin masyarakat setempat.

---

*Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) diterajui oleh Yang Berhormat Datuk Abdul Rahman Dahlan. Di bawah Kementerian ini terdapat 9 Jabatan iaitu Jabatan Perumahan Negara, Jabatan Kerajaan Tempatan, Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia, Jabatan Perancangan Bandar dan Desa Semenanjung Malaysia, Jabatan Ladskap Negara, Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara, Solid Waste Corporation Malaysia, Tribunal Perumahan dan Pengurusan Strata dan Institut Latihan KPKT.*

Dikeluarkan Oleh : Unit Komunikasi Korporat  
b.p. Ketua Setiausaha  
Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan

Telefon : 03-8891 5555  
Faks : 03-8891 5557  
E-mel : [pro@kpkt.gov.my](mailto:pro@kpkt.gov.my)